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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 24-05-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen, 
Ellen Jacobs, Luuk Hagens.  

Adviseurs: Hay Engels 
Gasten: Patty Schurink  

Afwezig m.k.: Frenk Peeters, Mariet Roelofs, Peter van Berlo, 
Hay Mulders  
Afwezig z.k.:  

Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Kermis Interesse kenbaar maken 
gesprek kermisgids 

Lisa 9-6-2023  

3 Clubsupport Rabobank Inschrijven Marco  14-6-2023  

 

01. Opening en berichten van verhindering 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Aan de Brug.  

Afmeldingen zijn binnen van Frenk, Mariet, Peter en Hay M.  
 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- De Peel, verhoging waterpeil waterschap.  
- Luuk is er tot 21.00/21.15 uur 

 
03. Verslag 19-04-2023 
- Geen opmerkingen.  

 
04. Lopende zaken 

Wonen in America 
- De Kerkenbos: Afgelopen week is er met de groep overleg geweest. Ook is de werkgroep bij 

de gemeente geweest en hebben ze nu 3-wekelijks een afspraak om de stand van zaken te 
bespreken. De opmerkingen vanuit de werkgroep over het beeld- en kwaliteitsplan zijn 
teruggekoppeld aan de gemeente, dit moet opnieuw beoordeeld worden. Er zijn nog twee 

vrijstaande kavels ter beschikking, nog één 2-kapper en één seniorenwoning. Hiervoor komt 
een advertentie in het eerstvolgende peelklokje te staan, zodat we dit hopelijk zelf kunnen 

invullen. Omdat Henk Arts met het bedrijf grenzend aan de nieuw te bouwen woningen komt 
moet er nog akoestisch getoetst worden.  
  

- Flexwoningen: Er is een bijeenkomst geweest met de gemeente, Wonen Limburg en de 
werkgroep. Het plan wat er ligt betreffen soort gelijke Heijmansone/container woningen zoals 

nu reeds in America staan. Hiervan is al eerder uitgesproken dat dit niet wenselijk is. Er wordt 
nu gekeken of Wonen Limburg mogelijkheden heeft voor iets anders.  
Het toewijzingsproces voor de woningen wordt anders dan het huidige proces. Hierbij krijgen 

Americanen en vervolgens inwoners uit Horst aan de Maas voorrang. De bedoeling is dat 50% 
voor lokale bewoners beschikbaar wordt gesteld, 33% voor statushouders en 17% regulier. 6 

juni neemt raad beslissing of zij gelden beschikbaar stellen om dergelijke woningen in Horst 
aan de Maas te plaatsen.     
 

- Tiny houses woonerf Wouterstraat: Dit zit momenteel financieel vast. De gemeente wil voor 
iedere woonunit een bijdrage vragen, waardoor de mensen voor de woningen 

€40.000/€50.000 meer kwijt zijn. Momenteel is het landbouwgrond, dit moet omgezet 
worden waar ook kosten aan verbonden zijn. Op deze manier is het per woonunit niet te 
betalen. E.e.a. wordt nog verder uitgezocht.  

 
Verkeer: Ton Peters gaat ermee stoppen, hij gaat naar gemeente Venray.  

 



 

 - 2 - 

America Left: 

- Op 19 juni organiseert America Left een brainstormsessie met groep 7/8 t/m de leeftijd van 
30 jaar in de soos. De brainstormsessie gaat over voorzieningen, verenigingen, behoefte en 

de toekomst van America. Dit is op inloop, dus iedereen kan binnen lopen.  
- Welzijn op recept: Er komen al verschillende doorverwijzingen van de huisarts naar America 
Left.  

- Dorpsommetje: Lopen ideeën om een dorpsommetje te organiseren. Dit is een wandeling 
langs de dorpstegels. Momenteel zijn het nog enkel ideeën, na de zomer wordt gekeken om 

hier uitvoer en invulling aan te geven.   
- Op 7 juni is het vervolg overleg met de verenigingen die een eigen accommodatie hebben 
over de toekomstbestendigheid. Deze gesprekken zijn al langer gaande met de diverse 

accommodaties (LaefHoês, Aan de Burg, Bondzaal). In eerste instantie was dit met Mark 
Schapendonk, maar de gemeente vond dit niet de juiste match. Er is nu een nieuwe partij 

gevonden, VKKL en die gaan de verenigingen 7 juni verder op weg helpen.   
- Er is een advertentie uitgezet voor extra huishoudelijke ondersteuning.  
- Zoals al eerder aangegeven is America Left aan het kijken om ook zorg te kunnen gaan 

leveren, echter moet hier goedkeuring voor zijn van zorgverzekeringen en moet voldaan 
worden aan de zorgverzekeringswet. Hier zitten veel kaders en randvoorwaarden aan.  

 
- AED 
Marco heeft contact gehad met Peter Hesp over de bijeenkomst van 12 april. Lisa heeft de 

vraag ook gesteld bij het Dorpsradenoverleg. Andere gemeenten kenden dit probleem niet, op 
Meterik na. Daar hebben ze de oude AED’s laten hangen. De gemeente is nieuw beleid aan 

het opstellen. De planning is dat dit er rond de zomer moet zijn.   
 
- RIVM 

Gegevens van het geluidsonderzoek worden nog geprepareerd, zodat ze dit kunnen laten zien 
en delen. Belangrijk hierbij is dat iedereen de cijfers ook kan duiden.  

 
- Geluidsschermen 
Het Vervolg was eigenlijk gister, maar dit werd last minute verzet naar 5 juni. De situatie is 

inmiddels in een ander daglicht komen te staan, omdat er in Weert onlangs transparante 
schermen in opslag geplaatst zijn. Deze zouden in America gebruikt kunnen worden. Hier 

moet de gemeente nog op reageren. Prorail kan over deze schermen beschikken.  
Situatie is dat America graag transparante schermen wil, maar dat de gemeente voor het 

transparante moet betalen, dat willen ze niet. Nu lijkt het dat er schermen voor het oprapen 
liggen in Weert.   
 

- Willems 
Maandag is er overleg geweest bij Wethouder Kuijpers. Er waren vragen neergelegd bij de 

wethouder en ambtenaren, maar hier zijn geen antwoorden op gekomen. Waar nu een 
vergunning voor is aangevraagd door Willems, is door de buurt bezwaar op ingediend, de 
gemeente had nog niks gedaan met betrekking tot het bezwaar en ze hadden nog niet 

duidelijk of ze hier wel bezwaar op gaan indienen. De vergunning loopt via de provincie. In 
het verleden is eruit gekomen dat dit dossier een dossier van de burgemeester zou zijn, maar 

hij zat er niet. Het dossier ligt nu weer bij Kuijpers.   
 
- Kabroeksebeek 

Nieuwe aquaduct is geplaatst. Deze buis blijft in het zicht. In tekeningen zou deze onzichtbaar 
zijn, maar hier deed Prorail moeilijk over.  

Er komt een infobord met informatie over oude aquaduct en foto.  
 
- Kermis 2023 

Kermisgids regelt kermissen voor Horst aan de Maas. Dit is naar tevredenheid, maar we 
zullen het hiermee moeten doen. De gemeente werkt aan een nieuw kermisbeleid. In het 

dorpsradenoverleg is besproken om in overleg te gaan met de kermisgids, zodat de 
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samenwerking beter wordt. Wij geven onze interesse hiervoor door.   

 
05. Ingebrachte agendapunten 

- A-profielen 
Factuur is gekomen, het betreffen 6 profielen dit wordt betaald vanuit prioriteitsgelden. 
 

- Waterschap de Peel 
Het Waterschap gaat in de Peel aan de slag, en het grondwaterpeil hoger zetten met 50 

centimeter. Dit is een landelijke opgave. Ze gaan een lagzone maken (dit is tussen de 
Kabroeksebeek en vossenheuvel). De grond is reeds grotendeels in het bezit van het 
Waterschap, maar er moeten nog een paar stukken aangekocht worden.  

Bewoners zijn bang voor muggenoverlast voor wateroverlast met als gevolg het verzakken 
van woningen en kelders die onder lopen.  

Er is een bijeenkomst georganiseerd voor de bewoners van vossenheuvel en 
Griendtsveenseweg. Dit plan kan niet meer tegengehouden worden en gaat er komen, het 
gaat namelijk om een NOVEX (nationale omgevingsvisie extra) gebied, dit wil zeggen dat het 

bij het ministerie ligt.  
Het Waterschap gaat nu onderzoeken wat de gevolgen zijn van het met 50cm verhogen van 

de waterstand. Er wordt gekeken naar de status van de woningen. Bij verzakkingen/scheuren 
zou worden gekeken naar compensatie of dit aan de orde is. Aan het einde van de 
bijeenkomst is een werkgroep samengesteld met bewoners en Waterschap. Alles moet in 

2028 gerealiseerd zijn.  
 

-Puttencomplex 
Bij defensiekanaal, zat een lek. Hier zijn damwanden in gezet. Op 20 juni van 10.00-12.00 
wordt er een rondleiding gegeven wat er gedaan wordt. Mail is doorgestuurd door Marco. 

mocht iemand hierheen willen, kan hij/zij zichzelf aanmelden.  
 

06. Ingekomen en uitgaande stukken 
- Bericht Mariet: Picknickset Diepenkuilenstraat. Er is 2 jaar een geleden picknickset 
geplaatst. Er is nu het verzoek gekomen voor een prullenbak. De Gemeente doet dit niet, dus 

die leegt de prullenbak ook niet. Marco heeft contact gehad met de gemeente en zij geven 
aan dat er dan ergens anders een prullenbak weg moet. Afgesproken wordt dat wij dit bij de 

gemeente laten liggen. Zij gaan over het prullenbakken beleid.  
- Aanmeldingen bestuur: Patty heeft zich aangemeld om in het bestuur te treden. Ilona Weijs 

heeft ook interesse getoond om eens te komen kijken bij de Dorpsraad. Zij sluit mogelijk de 
volgende vergadering aan.  
- Ter informatie: Bericht gekomen dat Grubbenvorst mobiele Jeu de boules banen ter 

beschikking heeft staan.   
- Oproep voor vrijwillige bijdrage peelklokje, dit is gedaan.  

- Verslag dialoogsessie omgevingsvisie van Marlies Kusters (Horst aan de Maas 2040), hier 
heeft iedereen kennis van kunnen nemen.  
- Dorpsradenoverleg notulen, hier heeft iedereen kennis van kunnen nemen.  

- Reminder IN (gezonde leefomgeving) is op 1-6 
- Presentatie boek Evertsoord op 4-6. Iemand interesse? Dan kan deze zichzelf aanmelden.   

- Jeugdoverleg, dit is volgende week. Marco gaat hier naar toe.  
- Clubsupport inschrijven begint 29 mei. 
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07. Rondvraag 

- Luuk: informeert naar de omgevingsvisie dialoogsessie wat daar zoal ingebracht is. Dit 
verslag is gedeeld, hier zal Luuk kennis van nemen.  

- Hay E: De Trap Zuringspeel groeit helemaal dicht. Waar kan dit gemeld worden? Dit kan bij 
Jan Philipsen wordt aangegeven.   
- Huub: Geopad. Er is een nieuwe fietsroute genaamd ‘Geopad’. Deze komt langs het 

peelmuseum en is aan de knooppuntroute gekoppeld. Met deze route kun je de peelrandbreuk 
goed zien (tussen de Sleng en de horst). Op 22 juni wordt dit geopend, het peelmuseum is 

het vertrekpunt van de route.  
  
08. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21:50 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 


